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L.N. 59 of 2022

Travel Industry (Authority Levy—Percentage of 
Outbound Fare) Notice

(Made by the Secretary for Commerce and Economic Development 
under section 146(3) of the Travel Industry Ordinance (Cap. 634))

1.	 Commencement

This Notice comes into operation on 1 September 2022.

2.	 Authority levy—percentage of outbound fare

The percentage of the outbound fare by reference to which the 
amount of the Authority levy is to be ascertained under section 
146(2) of the Ordinance is specified as 0.15%.

Edward YAU
Secretary for Commerce and 

Economic Development

29 April 2022

2022年第 59號法律公告

《旅遊業 (旅監局徵費——外遊費百分比 )公告》

(由商務及經濟發展局局長根據《旅遊業條例》(第 634章 ) 
第 146(3)條作出 )

1. 生效日期
本公告自 2022年 9月 1日起實施。

2. 旅監局徵費——外遊費百分比
根據本條例第 146(2)條，旅監局徵費的款額，參照外遊費的
某指明百分比而確定。現指明該百分比為 0.15%。

商務及經濟發展局局長
邱騰華

2022年 4月 29日
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第 1段

Explanatory Note
Paragraph 1

Explanatory Note

 Section 146(1) of the Travel Industry Ordinance (Cap. 634) 
(Ordinance) provides that a licensed travel agent is liable to pay 
to the Travel Industry Authority, in respect of every outbound 
fare received by the travel agent, a levy (Authority levy). 
Section 146(2) of the Ordinance provides that the amount of 
the Authority levy is to be ascertained by reference to a 
specified percentage of the outbound fare. This Notice specifies 
the percentage as 0.15%.

註釋

 《旅遊業條例》(第 634章 )(《條例》)第 146(1)條訂明，持牌旅
行代理商負有法律責任，就該代理商已收取的每筆外遊費，
向旅遊業監管局繳付徵費 (旅監局徵費 )。《條例》第 146(2)
條訂明，旅監局徵費的款額，參照外遊費的某指明百分比而
確定。本公告指明該百分比為 0.15%。
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